
Referat fra d. 3/10-23 i Straussvej Gildesal.

Fremmødt: Steffen, Lene, Kirsten, Paul, Ulla og Vinni.

Fraværende: Nadine

1. Drøftelse og godkendelse af dagsorden samt Opfølgning på sidste referat

Intet til referat.

2. Nyt fra Boligselskabet

Intet til referat.

3. Nyt fra medlemmerne

- råderet og udestuer (Vinni)

Der forventes at Boligselskabet melder ud mht. råderetten og udfordringer i forhold

til evt. kommende “tilbygningsplaner” - at afdelingen har nået max for kommunens

tilladte bebyggelsesprocent.

Boligadministration kontaktes for at få bedre info og oplysning til beboerne, om hvad

der fremover må bygges udenfor.

Kan hovedbestyrelsen påvirke politisk, i forhold til lokalplanen(Kirsten)

- Dårlige hæk planter? Udskiftes og hvordan passer vi bedst på dem vi har? (Ulla)

4. Hvad sker der i afdelingen lige nu

- fiber nedgravning – er det ok efterfølgende?

Vi skal være opmærksomme på at fliser og asfalt er ordentligt lavet efter nedgravning

efter fibernet. Giv besked til vicevært, så det kan tilrettes i forbindelse med eft. syn.

5. Beboeraktivitet i efteråret

Mortensaften - Afholdes til d. 10. november.

Paul bestiller mad.

Vinni laver indbydelse:

Senest udmelding d. 25. oktober.

Gildesalen er åbent fra 17:30 og vi spiser kl 18:00.

Betaling ved tilmelding skal afleveres ved Kirsten i nr. 50 i kontanter. Koster 50 kr,

børn under 12 år 25 kr. Man skal medbringe egne drikkevarer.

Der skal stå husnummer og, hvor mange der deltager på indbydelsen.

6. Aftaler omkring bestyrelsesarbejdet - Skal vi have forretningsorden? Se forslag fra

nettet: https://www.fsb.dk/media/5710/forretningsorden-afdelingsbestyrelsen.docx

Pr.?



7. Nedsættelse af udvalg/fordeling af arbejdsopgaver

Udlevering af referat til beboerne i postkasserne + ophæng i vaskehuset.

Offentliggørelse på hjemmeside og facebook.

Vinni Facebook administrator (Kirsten snakker med Marie)

8. Planlægning af mødedatoer

Næste møde afholdes onsdag d. 1. november kl 19:00 i gildesalen.

9. Eventuelt

- Der skal indkøbes affaldsposer til gildesalen + kaffe/mælk/sukkerknalder

(Lene)

- Nøgler til bestyrelsesmedlemmer? (Steffen)

- Skal referater fra bestyrelses gemmes? (Kirsten kontakter Boligselskabet -

gpdr)

- Pris på leje af gildesalen reduceres (Kirsten snakker med boligselskabet)

- Hvor mange penge har afd. 13 pr. beboere? (Kirsten snakker med

boligselskabet)

- Penge for kage til Vinni

- Postkasse til forslag i indgangen ved gildesalen - afventer

Kommende emner:

- Vinglas i gildesalen sættes på plads?

- Større kaffemaskine i Gildesalen

- Gamle tørreplads, kan vi inddrage den til gildesalen?

- Postkasse til forslag i indgangen ved gildesalen

- Fordeling af roller i bestyrelsen

- My shop - skal flere have adgang?

- Messenger-gruppe for bestyrelsen

- Printer over i gildesal

- google doc mappe vedr. spørgsmål, som vi ønsker drøftet med vicevært

- juleafslutning i bestyrelsen?

Ref. Vinni/Kirsten


